
Van: Toon Brouwers <toonbr@hotmail.com>  
Verzonden: woensdag 8 september 2021 9:16 
Aan: Berg, John van den <john.vd.berg@laarbeek.nl> 
Onderwerp: Vragen voor het vragenhalfuurtje 
 
Hallo John  
 
Onderstaand de aanleiding en de vragen voor het vragenhalfuurtje voor de komende 
raadsvergadering van donderdag 9 september as. 
Wil jij dit verder uitzetten 
Namens fractie PNL 
Toon Brouwers 
 
Voor het vragenhalfuurtje 
Aanleiding 
Mooi is dat de kermissen in september (Beek en Donk en Lieshout) wel doorgang vinden. 
Voorwaarde daarbij is wel dat de dan geldende coronamaatregelen kunnen worden nageleefd.  Ook 
is de eindtijd van de kermissen vervroegd naar 22.00 uur. 
Omtrent de regeling voor de horeca hebben wij begrepen dat er in ieder geval geen 
overeenstemming was over met name de sluitingstijd van 22.00 uur. 
Uitgangspunt voor de gemeente is dat de combinatie kermis en horeca de handhaving van met 
name de 1,5 meter-maatregel bemoeilijken. Om toch de kermis en het bezoek aan de horeca goed 
te laten verlopen is ervoor gekozen om de sluitingstijd van de terrassen terug te brengen naar 22.00 
uur op de kermisdagen. Deze sluit dan aan bij de eindtijd van de kermis. De reguliere sluitingstijd is 
24.00 uur. De openingstijden voor het binnengedeelte van de horeca zijn niet beperkt, echter 
uiteraard geldt ook dan nog de norm van 1,5 meter afstand. 
 
Wij constateren uit de verschillende reacties van met name horeca die ons bereikt hebben, dat de 
communicatie omtrent de maatregelen te wensen over laat. 
 
Vragen: 
Is het de gemeente bekend dat vanuit de horeca alternatieven zijn aangedragen die, in de ogen van 
de horeca, ook voor een goed verloop van de kermissen zou zorgen en tegemoet kwam aan de wens 
van de horeca om er, na lange (corona)tijd, een mooi feestje van te maken? En waarom is daar geen 
gebruik van gemaakt? 
Op welke gronden en met welke ervaringen heeft de gemeente, in vergelijk tot andere gemeenten in 
de regio, waar wel meer mogelijkheden waren geboden, gekozen voor de strategie van om 22.00 
uur sluiten van de horeca? 
Deelt de gemeente de ervaring van de horeca dat de communicatie vanuit de gemeente ronduit 
slecht was? Eerst om 22.00 uur dicht (3 weken voor aanvang kermis) dan om 24.00 uur dicht voor 
horeca op afstand van de kermis, binnengedeelte van horeca mag wel langer open? Etc. 
Hoe gaat de gemeente de ontstane situatie met de horeca uit Lieshout en Beek en Donk bespreken? 
 
De fractie PNL 
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